

Fællesskab om udvikling i vores lokalområde

REFERAT FRA BESTYRELSESMØDE	
Dato: 30. januar 2025 Tid: 18.30-21.00 Sted: Station 5762	Deltagere: Michael, Jens, Kristian A, Thilde, Christopher, Kristian M Gæster: Lene, Steen, Afbud: Thomas, Nikolai, Lise Mødeleder: Kristian M Referent: Forplejning: Jens/ Lene
Dagsorden bestyrelsesmøde	
Pkt.	Emne
1.0	Foreningsbaserede punkter: - Medlemmer (Thomas). 92 medlemmer af Forum 5762 84 årskort til Station 5762 - Kommunikation: - Status på kommunikationsaktiviteter ■ <i>Ved Jens og Thilde</i> <i>Thilde; Jeg er ved at opdatere begge hjemmesider og få overblikket over de mange forskellige kanaler vi anvender til kommunikation og hvad der kan styrkes i det næste år for at øge kendskabet til Forum 5762 og vores aktiviteter.</i> <i>Jeg er ved at udarbejde en kommunikationsstrategi med inputs fra så mange som muligt. Jeg har afholdt møde med en lille gruppe d. 23. Jan., afholder møde med SvB kommune (Jonas) tirsdag d. 28. uge, og med Kjartan d. 6. Feb.</i> Lene har lavet en super fin folder, der på enkel vis forklarer foreningen og Stationen. Den er omdelt til forskellige steder i post nr. Den er en del af den nye satsning for at øge analog kommunikation i Forum 5762. - Økonomi (Thomas) - Status regnskab 2024 (foreløbigt regnskab) (bilag)

	○ Det foreløbige regnskab blev drøftet. Vi er på vej mod et positivt resultat. ● Oplæg til budget 2025 til bestyrelsens godkendelse (bilag) ○ Budget 2025 blev godkendt af bestyrelsen. Vedr. medlemskontingent og årskort til Stationen: En lille arbejdsgruppe med Jens, Kristian M, og Lene laver et oplæg på dette til det kommende bestyrelsesmøde. For at holde fokus på de langsigtede perspektiver i foreningens virke, afsættes ekstra tid til at 'komme op i helikopteren' ved det førstkommende møde efter generalforsamlingen. Dette første møde i det kommende bestyrelsesår flyttes fra 7. april til 10. april, og tidsrammen udvides. Kristian M indkalder.
2.0	Nyt fra Svendborg Kommune/ Plan- og Lokalsamfundsudvalget ● Opfølgning på dialogmøde 27. januar Positivt møde, der styrker foreningens/ lokalrådets relationer til politikerne i kommunalbestyrelsen. ● Netværksmøde for lokalråd d. 19. Feb.17-20.30 i svb kom. ○ Deltagere: Michael, Thilde og Kristian
3.0	Borgermøder og borgerbudget v. Thomas og Michael ● Status borgerbudget ved Thilde: ○ Borgerbudgettet annonceres d. 15. Feb. ○ Idé møde/inspirationsworkshop - Start Marts med konsulent ○ Ansøgningsfrist er d. 15. Maj ○ Svar gives til ansøgere 15. Juni Som noget nyt har vi fået lov at sende besked ud til alle borgere via e-boks om borgerbudget gratis (kommunen afholder udgiften for os). Thilde organiserer med svb kommune. Vi får også oprettet en side på den nye borgerplatform Deltag.Svendborg.dk (https://deltag.svendborg.dk/da-DK/) Her kan borgere dele ideer om projekter mm. Det bliver et 'test run' i år om dette er noget vi synes giver ekstra god mening/aktivitet/synlighed til borgerbudgettet.

Fællesskab om udvikling i vores lokalområde

4.0	Aftenskolen Status ved Steen: Skolelederen gav en fyldig oversigt på aktiviteter og udviklingen i Aftenskolen. Der sker en stor udvikling i omfanget af aktivitet og lektioner, og aftenskolen bidrager derfor meget betydeligt til foreningens økonomi. Det blev besluttet, at efteruddannelse af lærere i aftenskolen kan prioriteres i 2025 inden for en ramme på 10.000,- der forvaltes af skolelederen. Fokus vil være på udvikling af eksisterende eller ny undervisning og involvere en delvis egenbetaling.
5.0	Station 5762 1. Status på aktiviteter i Stationen v. Lene <u>Se kalender for Stationen:</u> Der er fortsat stor søgning og mange nye aktiviteter i gang. 2. Ungecafé - status og evt. bevilling af / bidrag til aktiviteter Jens og Kristian M er i kontakt med tovholdere vedr. evt. behov for flere rekvisitter og lignende. 3. Transformation af stationens fysiske rammer v. Jens, Michael og Kristian A Vi ønsker at komme videre med at lave nyt loft i multisal og istandsætte 'mellem-gangen' Det overvejes, at Martin Tømrer skal spørges om pris på opsætning af nyt loft. 4. Værksteder og status på Makerspace Bestyrelsen drøftede løsninger på værkstedsønsker til udvidelse af plads ○ Kristian A og Jens holder øje med mulige pavilloner der kan købes. 5. Fundraising v. Kristian M m.fl. ○ Orientering om ansøgning til Realdania Vores steder - puljen er fremsat igen, og det overvejes at søge endnu en gang.



	Evt.